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Groet,
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Aan:EEEEE @minvws.ol~,[INGE-BEEEDNGinvs o>
Onderwerp: terugkoppeling BTC

Onderstaand de terugkoppeling van het BTC.

Cijfers
7882 besmettingen, alle Veiligheidsregio’s zitten nu op niveau vier.

IC: 61 nieuwe patiénten, 688 totaal.

Ziekenhuis: 672, een stijging

Overallbeeld is een daling van de ziekenhuisbezetting
21 verplaatsingen via het LCPS

Er zijn tot vandaag 2,5 miljoen prikken gezet.

Media

Aandacht gaat vooral uit naar het debat in de Kamer, wat VWS betreft over het vaccinatietempo, afsprakengedoe, vertrouwen in

Astra Zeneca, geringe kans op besmetting.

lk heb het item van EenVandaag aangekondigd, en enige inkleuring gegeven.

Varia

Vanuit CAR-NL wordt ingebracht dat nu code zwart is uitgebroken op Bonaire (klopt niet, er worden geen selecties gemaakt, KRV),
en dat daarom vanmiddag met de stas en de minister (VWS?) is gesproken over de noodtoestand. Er is besloten tot extra

maatregelen, die ertoe strekken dat de regimes van lock down, strengere gedragsregels, handhaving etc. Ook wordt voor 1 mei

gestreefd naar een volledige vaccinatie van de eilanden, extra vaccins worden daartoe verzonden. Ook is er een gesprek geweest

met Ernst Kuijpers, over de inzet van extra IC-personeel. “De maatregelen zij nodig omdat we anders personeel nodig blijven

hebben” aldus de inbrenger.

GMT biedt aan mee te denken als er nog meer materiaal nodig is, het ligt er nu maar, en zal straks worden vernietigd, mocht het

nodig zijn, er is van alles beschikbaar. Op dat aanbod wordt niet ingegaan.

Vanuit de KNMP komt het signaal dat er een run is op zelftesten, en dat men verwacht dat er een soort private fieldlabs worden

gehouden met de Paasdagen. Maar daar zijn de zelftesten niet voor.

Afstemmingsoverleg

1) Routekaart heet nu openingsplan en is een tussenproduct.
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2) Herziene quarantaineplicht reizigers. Dit is een heel ingewikkeld dossier, niet alleen omdat de reisverboden er pas af

kunnen als dit geregeld is bij wet(?, vast wenselijk, juridisch niet houdbaar, KRV). De complexiteit zit ‘m onder andere in de

bevoegdheden van uiteenlopende handhavers.

3) EK 2020 wordt een fieldlab.

Er zijn geen nieuwe punten voor het afstemmingsoverleg. Later wordt gesuggereerd dat MEVA de uitvraag van PDC-19 daar

agendeert (zie onder).

Herstelplan uitvraag van PDC-19

lk heb de uitvraag toegelicht, met desgevraagd de erkenning van de ultrakorte termijn en de enigszins inherente tegenstrijdigheid

die en ik ook eerder waar hebben genomen: zijn er herstelplannen denkbaar die niet vallen onder de uitzondering dat

de verse werkgroep niet gaat over financiéle plannen, en het feit dat nog niet is ingevuld wat ‘lichte coérdinatie’ inhoudt. lk heb

iedereen gevraagd loyaal op te sturen wat men inschat dat PDC-19 op het oog heeft, met verwijzing naar het ACC-besluit, en men

de verse werkgroep even de tijd geeft om eigen rol, opdracht en afwegingskader te uit te werken. Aanwezigen vrezen ongewenste

inmenging en vragen zich af of niet alles wat VWS doet, zich laat scharen onder ‘herstelplan samenleving’. Ook vragen deelnemers

zich af wat de sanctie is van niks insturen. Ik heb een beroep gedaan op meedoen en verwezen naar het feit dat het niet meer is

dan een verbreding/verlenging van het LT1-project. Ik krijg de suggestie om de uitvraag te agenderen voor het

afstemmingsoverleg, opdat er nog eens kan worden nagegaan of dit ACC-besluit wel zo gelukkig is.

Tot zo ver,

Groet,
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